
Tune skole 

Højen, Skolegade 10.  

-Lunden, Lundegårdshegnet 9 

-SFO, Lundegårdshegnet 11 

4030 Tune 

 

Tlf. 43 97 32 50 og 43 97 35 60 og SFO 43 97 35 75 

tuneskole@greve.dk 

Skolenummer 253006 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 2. november 2022 kl. 18.00 – 20.30 

Fysisk fremmøde 

 

Ordstyrer: Vibeke 

   

Til stede: Jannick, Morten, Benedickte, Pernille, Said, Kenneth, Signe (elev rep.) Pauli, 
Michael, Vibeke, Arne, Nanna, Claus, Kasper (elev rep.) 

 

Afbud: Rikke,  

 

Referent: Claus 

 

1. Åbent skolebestyrelsesmøde. 
 

 

2. Godkendelse af referat 

Ref. Er godkendt 
 

3. Nyt fra skolen: 

Arne har valgt at gå på pension til nytår og stopper derfor på Tune skole til nytår. Vi har i 
den forbindelse besluttet, at Claus A. Pedersen fra 1. januar 2023 bliver ny viceskoleleder. 
Det betyder, at vi skal have ansat en ny indskolingsleder. Grundet de udmeldte besparelser i 
kommunen, må vi dog ikke slå stillingen op endnu.  
VI gennemgik proceduren for overflytning/ansættelse af en kommende ny indskolingsleder 

mailto:tuneskole@greve.dk


Grundet øget udgifter til det specialiserede børne- og voksenområdet samt øget udgifter til 
almindelig drift og energi er der indført indkøbsstop og ansættelsesstop indtil januar 2023. 
I forbindelse med energikrisen er det besluttet, at alle offentlige institutioner højst må have 
19 grader. Det kan opleves køligt, hvorfor vi opfordrer alle til at tage en ekstra trøje på. 
 

4. Nyt fra skolebestyrelsen 

Der har ikke været afholdt noget møde i den sidste periode 

 

5. Nyt fra elevrådet 
 

Valgfag har været vendt i elevrådet. Eleverne på 9. årgang er trætte efter en lang skoledag 
og synes at de fag som bliver tilbudt, er kedelige. (Selvforsvar, politik, kreative fag er de fag 
som i år er blevet tilbudt i indeværende skoleår) 
VI gennemgik rammen for valgfag.  
Eleverne fortæller at en del elever ikke dukker op til timerne og andre kommenterer at det 
er kedeligt at deltage. 
Janick foreslår, at eleverne ”går” tilbage til deres bagland og afsøger hvilke 
interesseområder der til næste skoleår og her udarbejde et idekatalog som der kunne 
vælges ud fra.  
Der skal til 9 årgang tilbydes tre valgfag at vælge imellem. 
På 7 – 8 årgang foreligger der lærerplaner som skal følges, men det skal ikke begrænse 
indholdet af valgfaget 
Kunne der komme mere koldt vand på skolen. Det som kommer ud af hanen, er lunken. 
 

6. Nyt om bygninger 

Der er fortsat udfordringer med det varme vand på Højen. Det varme vand må fortsat ikke 
drikkes, da alle rør skal skyldes igennem. 

 

7. Orientering om En skole på en matrikel 

Janick og Vibeke er indkaldt til møde på forvaltningen omkring processen, en skole på en 

matrikel og i hvilket tempo denne proces køre. 

 

8. Godkendelse af ferieplan –  
 

Ferieplaner | Greve Kommune 

23/24 godkendes 

24/25 og 25/26 tages med tilbage i MED så medarbejderne kan komme med input, til 

fastlæggelse af ferie start og ferie slut 

 

9. Evaluering af volds- og sprogpolitik 

Det er et ønske fra skolens side om, at teksten i politikken ”omformuleres” i dens ordlyd, da 

det ikke giver pædagogisk mening at blive sendt hjem under alle omstændigheder og lige 

meget hvad.  

https://greve.dk/boern-og-unge/skoler/ferieplaner


Benedickte prøver at genskrive politikken i en anden ordlyd og fremlægger dette på et 

kommende bestyrelsesmøde. 

 

10. Udarbejdelse af pressestrategi 

 

Det aftales at der til hvert bestyrelsesmøde aftales fra gang til gang hvad der meldes ud af 

”huset” 

 

11.  Evt. 

Skolebestyrelsesmødet d. 12. dec. Flyttes til kl. 17.00 – 18.30 så det bliver muligt at deltage i 

byrådsmødet omkring sammenlægningen kl. 19.00 i byrådssalen 

 

Kommende punkter 

Evaluering af ”regler” for hjemsendelse og efterfølgende samtale 

Jannick inviterer Klaus Jensen (formand) og Morten Bøgelund Andersen (direktør) til et 
bestyrelsesmøde  

Pressestrategi tages op ved næste bestyrelsesmøde d. XX 

Information om meddeles bogen 

 

Punkt til lukket dagsorden 

 

 


